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Dear Valued Customer, 

親愛的客戶︰ 

 

 

 

Migration of Company Website and Online Insurance Service Account to New Service Platform 

公司網站及網上保險服務帳戶遷移至新服務平台 

 

 

 

Thank you for choosing Core Pacific-Yamaichi Wealth Management Limited as your financial planning and wealth advisory 

partner. We are pleased to announce that our company website and your Online Insurance Service Account have been migrated 

to a new service platform.  

多謝 閣下選擇京華山一財富管理有限公司作為 閣下的財務策劃及理財顧問夥伴。本公司欣然公佈，本公司的

網站及閣下 的網上保險服務帳戶已遷移至新的服務平台。 

 

From now on, you could navigate our website through https://www.cpy.com.hk, and access your Online Insurance Service 

Account either via the “Wealth Mgt. Client login” button residing at https://www.cpy.com.hk or directly via 

https://cpy.aifin.asia/login. 

今後，閣下  可經 https://www.cpy.com.hk 瀏覽本公司的網站；如欲使用保險服務帳戶，可通過位於網頁

https://www.cpy.com.hk 的「財富管理客戶登入」按鈕或直接登入 https://cpy.aifin.asia/login。 

 

Should you have any enquiries, please feel free to contact your Investment Representative or Customer Service Hotline at 

(852) 2826 0031。 

閣下如有任何查詢，歡迎隨時聯絡 閣下的客戶服務經理或客戶服務熱線(852) 2826 0031。 

 

 

Yours faithfully,   

Core Pacific – Yamaichi Wealth Management Limited  

京華山一財富管理有限公司 謹啟 

 

2022 年 5 月 27 日 

 

 

 


